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PROTOKÓŁ 
Z POSIEDZENIA RADY OSIEDLA 

KRZEKOWO-BEZRZECZE 
dnia 02.12.2013 r. 

 
Porządek posiedzenia: 

1. Powitanie i stwierdzenie prawomocności posiedzenia. 
2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 
3. Omówienie programu współpracy w celu poprawienia bezpieczeństwa. 
4. Droga alternatywna dla Bezrzecza. 
5. Wniosek o dzierżawę p. Woźniak. 
6. „Krzekowianka”. 
7. Choinka osiedlowa. 
8. Spotkanie opłatkowe. 
9. Wolne wnioski. 

 
Ad. 1. 
Przewodniczący powitał obecnych i stwierdził prawomocność posiedzenia. 
Obecnych:  10 członków Rady Osiedla. 
Załącznik: lista obecności. 
 
Ad. 2. 
Przewodniczący zaproponował porządek obrad jak wyżej, który został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad. 3. 
Na posiedzenie RO zostali zaproszeni Panowie: Bogdan Ossowski, Adam Szefler, Adam 
Kuzioł z Komisariatu Policji Pogodno, Jerzy Pawlik - przewodniczący RO Zawadzkiego-
Klonowica, Andrzej Sieradzki - Naczelnik Straży Miejskiej Oddział Zachód, którzy omówili 
funkcjonowanie programu współpracy policji, Straży Miejskiej, spółdzielni, wspólnot 
mieszkaniowych oraz szkoły na osiedlu Zawadzkiego-Klonowica, gdzie program odniósł 
sukces. Program ma celu poprawę bezpieczeństwa oraz ogólną profilaktykę. Program w RO 
Zawadzkiego-Klonowica składał się z 3 zespołów. P. Pawlik szczegółowo omówił zadania 
każdego z nich. P. Przewodniczący postawił wniosek o wdrożenie planu na naszym osiedlu. 
Przeprowadzono głosowanie, wszyscy głosowali za, uchwała została podjęta jednomyślnie. 
 
Ad. 4. 
P. Walaszczyk przedstawiła sprawę drogi alternatywnej dla Bezrzecza. Gmina Dobra nie 
zrealizowała dróg w swoim zakresie, tylko puściła ruch przez Bezrzecze. Drogi nie są tu 
przystosowane do tak dużego natężenia ruchu. Wysunięty pomysł drogi alternatywnej 
spodobał się mieszkańcom oraz Gminie Dobra. Gmina Dobra twierdziła, że prowadzi 
rozmowy w tej sprawie, jednak tak nie jest. Prezydent dał Gminie Dobra 2 lata na 
wybudowanie drogi, jednak to też nie jest pewne. Mieszkańcy Bezrzecza są bezradni. P. 
Barciszewski zaproponował, aby wystąpić do Prezydenta o powołanie zespołu roboczego w 
składzie RO, Gmina Dobra i przedstawiciel UM. P. Przewodniczący zapewnił, że RO będzie 
monitować w tej sprawie. 
 
Ad. 5. 
Na wniosek o dzierżawę p. Woźniaka RO przeprowadziła wizję lokalną na ul. Szerokiej. P. 
Braciszewski napisał w tej sprawie pismo do ZBiLK, aby rozwiązać problem, wstrzymać na 
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razie realizację dzierżawy deweloperowi Alsecco i przeprowadzić wizję lokalną z udziałem 
firmy Alsecco, p. Woźniaka, ZBiLK-u oraz przedstawiciela RO. 
 
Ad. 6. 
P. Braciszewski na posiedzeniu Zarządu zaproponował, aby „Krzekowiankę” przyznać 
Katedrze Projektowania Krajobrazu ZUT. Zarządowi spodobał się pomysł, złożył wniosek do 
RO o przyznanie Katedrze „Krzekowianki”. Przeprowadzono głosowanie, wszyscy głosowali 
„za”, uchwała została podjęta jednomyślnie. 
 
Ad. 7. 
P. Przewodniczący przypomniał członkom RO o choince osiedlowej, która będzie miała 
miejsce 08.12.2013 w godzinach 11-14. P. Braciszewski zajmie się rozwieszaniem lampek, p. 
Mosiejczyk zadeklarował swoją pomoc. P. Wierzchowski zajmie się konkursem oraz 
zdjęciami. 
 
Ad. 8. 
P. Przewodniczący zaprosił wszystkich członków RO na spotkanie opłatkowe. Poprosił o 
szukanie osób starszych i samotnych z osiedla, które mogłyby również w nim uczestniczyć. 
Spotkanie odbędzie się 11.12.13 o godzinie 17:00. P. Gnoińska zajmie się wypisaniem 
zaproszeń. P. Puciłowska, p. Aluchnia zajmą się rozniesieniem ich do zaproszonych 
mieszkańców. 
 
Ad. 9. 
Wolne wnioski – brak. 
 
 
 
 

 


